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Høringssvar til budget 2020 afgivet fra medarbejdersiden i HovedMED 
 
 
Vi er på HovedMED den 9 maj blevet præsenteret for budget 2020 og vil på baggrund af dette 
afgive vores høringssvar. 
 
Vi har de sidste år været igennem en implementering af Hovedstaden Beredskab, og i den 
forbindelse er der investeret i nyt materiel, ligesom RBD 17+ har afstedkommet store 
investeringer. 
 
Dette betyder også, at vores egenkapital er stærkt reduceret. Det betyder, at vi ser en 
organisation, der er sårbar overfor uforudsete udgifter. 
Dette set op imod, at der samtidig skal investeres i nyt IT og at vi har gang i en budgetanalyse, gør, 
at det er svært at komme med et entydigt høringssvar. 
 
I forhold til investeringerne på IT-området er det vores opfattelse, at man endnu ikke har et klart 
overblik over investeringernes størrelse, og i forhold til budgetanalysen er det endnu meget 
usikkert hvad resultatet bliver. 
 
Med et endnu ikke disponeret restbeløb i Investeringspuljen på knap 4 millioner kroner, skal der 
ikke særligt store udsving til, før vi risikerer, at der skal findes ekstraordinære besparelser i 2020, 
og vi kan være bekymrede for, at det i sidste ende kan gå ud over det samlede serviceniveau.  
 
Vi kan også være bekymrede for, om den budgetterede reduktion i driftsomkostninger i 2020 kan 
realiseres. 
 
Vi er af den opfattelse, at det er svært fortsat at finde effektiviseringer på den samlede drift uden, 
at det går ud over serviceniveauet, som er udgangspunktet i at levere en forsvarlig indsats overfor 
borgerne i de respektive ejerkommuner.  
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